

查閱個人信貸報告表格  
Consumer Credit Report Access Form DAR/

申請人資料 Applicant Particulars:

中文姓名 (先生/女仕/小姐): \_\_\_\_\_

Name (in English), Surname first: (Mr/Mrs/Ms) \_\_\_\_\_

香港身份證號碼 H.K. Identity Card No.: \_\_\_\_\_ 其它證件號碼 Other Identity Document No. : \_\_\_\_\_

郵寄地址 Mailing address : \_\_\_\_\_

日間聯絡電話 Day Time Contact : \_\_\_\_\_ 手提電話 Mobile Number: \_\_\_\_\_

住宅電話 Residential Number: \_\_\_\_\_ 電郵 Email Address: \_\_\_\_\_

信貸報告語言 Language of Credit Report: 中文  English

信貸報告將以標準格式發出，包括“其他信貸查詢”之總結資料。而有關“其他信貸查詢”的細節，可向本公司職員查詢。  
**The credit report will be issued to you in standard form with a summarized section on “Other Enquiry Information”.**  
**Full details of “Other Enquiry Information” of the Credit Report are also available upon request.**

訂購額外信貸報告予其他人士\* (須額外支付 HK\$60 手續費)  
**Order additional copy of credit report for another party \*(A handling fee of HK\$60 is applicable)**

本人要求及授權環聯資訊有限公司以  掛號郵寄或  電郵(必須使 PGP 加密軟件)向以下人士發送本人之信貸報告副本往以下地址：  
I hereby request and authorize TransUnion Limited to release an additional copy of my credit report to the party below by  
 registered mail OR  email (with PGP encryption):

接收人士姓名 Recipient Name: \_\_\_\_\_

接收人士聯絡電話 Recipient Contact Number: \_\_\_\_\_ 接收人士電子郵件 Recipient Email: \_\_\_\_\_

接收人士地址 Recipient Address: \_\_\_\_\_

本人同意並明白，就環聯資訊有限公司向接收人發放信貸報告以及接收人對信貸報告的使用，環聯資訊有限公司毋須就本人或任何第三方向其提出的任何投訴、索償、訴訟、傳召、法律行動或其他法律程序承擔任何責任。

**I agree and acknowledge that the release by TransUnion Limited to and the use of the credit report by the above Recipient shall not be made the basis for any complaint, claim, suit, demand or cause of action or other proceeding against TransUnion Limited by me or any third party.**

簽署 Signature: \_\_\_\_\_

日期 Date:

閣下在查閱個人信貸報告及處理所有直接相關事項時，以上由閣下提交的資料將於日後任何時間用作為身份驗證之用途。我們在閣下的同意下或會使用閣下的聯絡資料提供本公司有關信貸管理的產品或服務。如閣下不同意收取這些資料，請於下方格加‘✓’。

The information you provided above will be used for the purpose of verification of your identity for the purpose of accessing your credit report and any directly related purpose at anytime in the future. With your consent, we may also use the contact information to contact you for our credit management products or services. Please tick the box below if you do not agree to receive such marketing materials from us.

我不同意環聯使用我的個人資料聯絡我及傳送我的個人資料至香港境外的授權代理用作提供有關環聯信貸管理產品及服務的資訊，包括但不限推廣資訊、優惠、折扣及免費信貸管理心得。I do not agree that TransUnion may use my personal information to contact me and to transfer the personal information to our authorized agent outside Hong Kong to provide TransUnion credit management products or services, including but not limited to marketing materials, special offers, discounts, and free credit tips!  
閣下可要求索取關於“個人資料私隱條例通知”。“Notice to Individuals relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance” is available on request.  
所有郵遞訂購將以掛號方式寄出。All mail orders are delivered via registered mail.